
Memorandum 

 

 
Datum : 30 september 2011 

Aan : Commissie MME 

Van : Gedeputeerde dhr. R.E. de Vries Tel.
: 

 

Onderwerp : Beantwoording vragen PVV n.a.v. memo gedoogbeschikking Pothuizen 

 

Op vrijdag 30 september 2011 zijn er vragen ontvangen van Wim Ubaghs namens de fractie van PVV, 

naar aanleiding van het memorandum ter informatie van Provinciale Staten over de afgegeven 

gedoogbeschikking aan Pothuizen B.V. te Amstelhoek, ingebracht als agendapunt 2.03 

commissievergadering MME op 3 oktober 2011 a.s. 

 

In het navolgende staan in het cursief de vragen en daaronder is het antwoord opgenomen. 

 

1.Hoe zeker is de verwachting dat de Raad van State voor eind 2011 een uitspraak doet? 

 

Bij de Raad van State is het de praktijk dat minimaal 8 weken voorafgaand aan een zitting, de 

uitnodiging daartoe wordt verzonden. Wij hebben op dit moment nog geen uitnodiging ontvangen. 

Ten tijde van het nemen van de gedoogbeschikking was het aannemelijk dat deze uitspraak voor het 

einde van het jaar zou worden gedaan. Inmiddels hebben wij van de Raad van State begrepen dat zij te 

maken hebben met het wegwerken van achterstanden vanwege de nieuwe Wet op de Ruimtelijke 

Ordening en met spoedzaken op grond van de Crisis- en Herstelwet. Hierdoor is het niet meer zeker 

dat de zaak voor het einde van het jaar op zitting komt.     

 

2.Wat is de status van de afgegeven gedoogvergunning indien de Raad van State geen uitspraak doet 

voor 31-12-2011? 

 

De afgegeven gedoogbeschikking loopt af op 31 december 2012. Er is daarna een nieuw moment voor 

Gedeputeerde Staten om een zorgvuldige beslissing te nemen aan de hand van alle beschikbaar zijnde 

informatie. Van deze beslissing zal te zijner tijd opnieuw een terugkoppeling worden gegeven aan 

Provinciale Staten.  

 

3.Wat zijn de financiële consequenties voor de Provincie Utrecht indien de Raad van State een 

uitspraak doet die wederom de vergunbaarheid van de beoogde locatie “teniet” doet? 

 

Wij zien geen reden om aan te nemen dat er financiële consequenties zullen voortvloeien indien de 

situatie zich voordoet dat de Raad van State niet meegaat met de gemeente met het verwijderen van de 

woonbestemming van het pand aan de overzijde van de beoogde locatie van Pothuizen. Hierdoor zal 

dit pand immers een belemmering zijn in het kader van de Wet milieubeheervergunning. Er zijn verder 

in het verleden geen garanties afgegeven, waardoor er ook geen financiële verplichtingen of 

aansprakelijkheden voor de provincie zijn ontstaan. 

 


